
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Fredrik Sandström, Erika Lundstedt. Victoria Ögren, Mathias Bergh, Mattias Mattsson, Maria Edström, 
Rainer Bladh, Mattias Kangas och Eric Frohm 
 
Datum: 2022-09-05 
Tid: 2030-2130 
 
Plats: Teams 
 

1. Tävlingskalender 2022/2023 
Mathias visar planeringen som ligger. Saknar svar från Norrbotten då de haft sommarlov från AK. Dialog 
pågår om vecka 11.   
 

2. SSF Träff på Bosön 9-10/9 2022 DU/DT 
Mötet inställt! Digital träff 15/9. Maria återkopplar.  
 

3. Distriksledare/lägerverksamhet 
Ingen inbjudan har synts till för det gränsöverskridande lägret som diskuterades på Skidtinget. 
 
U12: Sista anmälan onsdag i veckan. Planerat möte söndag.  
U14: Hyfsat med anmälningar. Planeringsmöte genomfört. Bjudit in Norrbotten på lägret efter önskemål. 
U16: Ett 10 tal anmälda i nuläget. Kommer att ha dialog med Magnus från Norrbotten om program. 
Mattias K informerar om ev flytt av snöläger i Kåbban till v43 istället för v42.  
Inbjudningar till snöläger U16 kommer att dyka upp kommande veckor. Många anmälda till USM totalt 10 
tjejer och 6 killar vilket känns grymt kul. 
 
Erik F informerar om att gympahallen är bokad i Malå samt att de håller på att kolla tillgängligheten på 
konstgräsplanen.  
 

4. Utbildningsfrågor – Rödtråd för distriket 
Ingen ny info. 

 
5. Ekonomi  

Ekonomiska rapporter har skickats ut från Ulrika. Pekar på ett plusresultat för året på ca 35 tkr. Finns även 
sparade resultat från tidigare år. Dialog startas upp med utgångspunkt för vad som kan vara bästa 
investeringen framåt både för rekrytering samt för att behålla de åkare vi har. Följande förslag dök upp: 
- Buss till landsdelsfinal/USM 
- Gemensamma hoodies 
- Föreläsning mental träning (Här kan säkert SISU stå för 80% av kostnaden.  
- Satsning på fart, addera ytterligare ett läger? Finns det ledare till en sån satsning? 
- Jobba över gränserna tänk Norrbotten/Västerbotten.  
 
Till nästa möte måste dessa förslag konkretiseras då vi skall sätta nån slags budget. 

 
6. Övrigt  

- Till årsmötet skall budget tas fram samt verksamhetsberättelser för U12, U14 och U16.  
- Ordförande för i uppdrag att sammanställa behov av dokumentation till årsmötet.  
- Mixade tävlingar i U8 diskuteras. Beslutades om att vi kör Knattemix i U8 på våra tävlingar i distriktet 

säsongen 2022-2023. 
-  Diskuteras möjligheten till samarbeten för att få till fler farttävlingar. (kvarstår) 
- Uppdatera information på hemsidan (Fredrik S löser detta när han fått information från Rainer) 
 

Nästa möte 
Måndag 2022-10-03 Kl 2030-2130 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 
 


